
Potovanje v Belgijo 

Na naši šoli že več let aktivno deluje debatni klub, ki redno 

sodeluje z nevladno organizacijo ZiP, zavod za in proti 

za kulturo dialoga. Direktorica Bojana Skrt nas je 

povabila k sodelovanju pri evropskem projektu, 

katerega tema je bila sledeča: Aktivna vloga mladih. 

Zainteresirani so morali napisati pisni sestavek, kjer so 

izrazili svoje mnenje. Projekt se je zaključil z obiskom 

Evropskega parlamenta v Bruslju. Poleg napisanega 

sestavka so udeleženci morali izpolnjevati še en pogoj, in 

sicer starost najmanj 14 let.  Obisk v Evropskem 

parlamentu je bil izveden v okviru Za in Proti ter 

sofinanciran s strani Slovenskega sektorja, Oddelka 

za obiske in seminarje Evropskega parlamenta. 

Na naši šoli sem povabila k sodelovanju devetošolce. Jan 

Brodnjak, Mihael Janežič in Nino Ploh so se odzvali 

povabilu, opravili svoje obveznosti, poravnali stroške 

(50 evrov smo prispevali sami) in tako smo s pozitivnimi 

pričakovanji v nedeljo zjutraj odrinili iz Celja proti 

Bruslju.  

V ponedeljek dopoldan smo si skupaj ogledovali mesto, ki 

je bilo tokrat, bolj kot ne izjemoma, sončno in toplo. 

Popoldan je sledil »orientacijski maraton« po središču 

mesta. Učenci so dobili svoje zemljevide in  sami 

pohajkovali ter raziskovali bližnjo okolico. 



Po večerji smo se  skupaj odpravili nazaj v center, da 

okusimo večerni utrip metropole. 

Druga prespana noč v »hostlu« je minila hitro.  Naslednje 

jutro smo se v rahlem dežju odpravili peš do Evropskega 

parlamenta. Po uspešno opravljeni kontroli, zaužitem čaju 

ali kavi smo se odpravili v predavalnice in spoznavali 

Evropsko unijo. 

Vsi smo dobili malo bolj konkretne predstave, kje se o 

čem odloča, zakaj, kakšne so pristojnosti, naloge ... V tej 

ogromni zgradbi človek komaj začuti, kako ogromen 

projekt je Evropska unija. 

Zares velik zalogaj in številčen aparat. 

Enkratna izkušnja je bilo prisostvovanje zasedanju v 

parlamentu. Navdušilo nas je delo prevajalcev. Našli smo 

tudi slovensko prevajalko. Številka 20. 

Torkov popoldan smo preživeli v Bruslju. Eni so šli po 

nakupih, drugi smo odkrivali nam še neznane 

znamenitosti, tretji še zadnjo porcijo belgijskega pomfrija 

ali sladic. 

Ob 17.00 smo se podali na dolgo pot proti domu. Nismo 

vajeni vožnje po petpasovnici skozi mesto. Ugotovili smo, 

da se v 60 minutah lahko premakneš samo nekaj 

kilometrov. 

K sreči se je pot končala brez nesreč. Zahvala gre našima 

šoferjema. 



 

Kot mentorica v tem projektu, bi se zahvalila učencem, 

ki so se izkazali kot odgovorni, zanesljivi in zainteresirani 

otroci. Fantje so bili zares dobra družba.  

Mislim, da so pridobili zelo pozitivne izkušnje. 

Zahvalila bi se tudi staršem, ki so zaupali svojim otrokom 

in meni, da se bomo na tem potovanju znašli in uspešno 

sodelovali. 

 

V imenu vseh nas, ki smo sodelovali pri tem projektu bi se 

rada zahvalila tudi vodstvu šole, ki nam je omogočilo 

sodelovanje pri projektu in opravičilo našo odsotnost od 

pouka. 

 

Upam, da bo teh nekaj slik in komentarjev potrdilo, da 

smo aktivno sodelovali in dobro zastopali sebe in našo šolo. 

 

VTISI IZ BRUSLJA 

 

   



Bivali smo v »hostlu«, ki je imel nekaj prednosti in žal 

tudi pomanjkljivosti. 

Največja prednost je bila lokacija v neposredni bližini 

Glavnega trga (Grand Place). Zato se je bilo s 

pomočjo zemljevida z lahkoto orientirati.  

Največja slabost pa so bile tuš kabine, ki jim je 

manjkala pregrada. Seveda so hočeš nočeš sledile poplave 

po vsakokratnem tuširanju. 

 



 

Dobesedno pred vhodnimi vrati »hostla« se je nahajala 

ena od številnih cerkva v Bruslju. Tudi njo je bilo mogoče 

opaziti že od  daleč. 



 

V mestu je ogromno koles, ki jih lahko najameš. 

Kolesarske steze so speljane po celem mestu. V času 

prometne konice, ko se dobesedno zapolni deset 

pasov sredi mesta, je kolo odlična rešitev. 

Največja ovira je baje kislo vreme, ki ga je bilo to poletje 

precej. 

 

 

Na prvi pogled ta metalna naprava ni nič kaj privlačna. Je 

pa zelo funkcionalna. To je namreč javno moško stranišče 

sredi ulice. 



 

Atomium je bil zgrajen leta 1958 ob svetovni razstavi, ki se 

je odvijala v Bruslju in predstavlja atom železa. 

Visok je 120 metrov. Do najvišje točke se je možno peljati 

z dvigalom (višina vstopnine lažno obljublja dolgo vožnjo). 

Iz najvišje krogle je zelo lep razgled nad celotnim 

mestom in v njej se nahaja tudi restavracija. 

         

 

 



        



 

V neposredni bližini Atomiuma se nahaja Mini-Evropa. 

Na tem mestu so predstavljene vse dosedanje članice 

Evropske Unije. Vsaka država je predstavljena z neko 

svojo znamenitostjo. 

 

Tako se predstavlja Slovenija. 

 



Bruselj ima malo več kot milijon prebivalcev. V celotni 

svoji zgodovini je bilo to bogato in pomembno mesto. 

Prečudovite, ogromne in številne zgodovinsko pomembne 

zgradbe pričajo o tem še danes. 

 

 

 

Bazilika, ki je 5. največja na svetu. Po skoraj 300 stopnicah 

se je mogoče povzpeti do vrha in uživati v prečudovitem 

pogledu na zeleni Bruselj. 



 

Tipična arhitektura z lepimi fasadam. 

 

Kjer ni potrebe po realnem oknu, so se znašli malo 

drugače. 

 

 



Cene niso fotomontaža. 

 

 

 

 



 

Prečudoviti Glavni trg ali Grand Place 

Podnevi … 

     

 

      

 

 



 

In ponoči … 

                 

 

 

 



Bivši učenec OŠ Središče ob Dravi. 

Kot bi rekla njegova teta Zdenka –  osiječki Jura. 

Juraj Sajfert je našo šolo obiskoval eno leto, v času, ko j e 

v njegovem kraju vihrala vojna in je pri svojih sorodnikih 

našel drugi dom. 

Trenutno živi in dela v Bruslju. Za en dan pa je postal naš 

vodič. To nalogo je z veseljem sprejel, ker je, kot je sam 

dejal, » Središču dolžan za celo življenje«. 

Svojo nalogo je opravil odlično.  

 

 



Nihče ne ve zakaj, ampak dejstvo je, da je ta mali kipec 

fantka, ki lula, imenovan Manneken-Pis, ena največjih 

znamenitosti Bruslja. Za ta kipec imajo 650 različnih 

kostumov, ki jih hranijo v posebnem muzeju. 

 

Manneken-Pis podnevi 

 

 

Manneken Pis ponoči 

                      



 

Evropska unija se nam je predstavila kot zelo dober 

prodajni artikel in ogromen politični aparat. 

 

 

Sedež Evropske komisije v Bruslju 

 

Evropski parlament v Bruslju 





 

 

Naša celotna odprava 

Debatni klubi treh osnovnih šol in več srednjih šol iz cele 

Slovenije 

 

 



 

Vsaka skupina najprej posluša predavanje o Evropski 

uniji, njenih institucijah, projektih in finančnem planu. 

Gospod, ki je bil zadolžen za našo skupino nam je zaupal: 

»Evropska Unija dela 2 koraka naprej in 1,5 koraka nazaj. 

Ampak s temi 0,5 korakci naprej, je Evropa prišla že zelo 

daleč. In bo še naprej.« 

 

 

 



 

Imeli smo srečo in čast, da smo prisostvovali zasedanju ene 

od skupin v Evropskem parlamentu. Posebno nas je 

navdušila njegova velikost s 736 sedeži in delo 

prevajalcev ter samopostrežni terminali. 

 

      

 



 

Del našega obiska v Evropskem parlamentu je bilo tudi 

kosilo v njihovi jedilnici. Za obiskovalce veljajo zelo stroga 

pravila. Nihče se ne sme oddaljevati od svoje skupine. 

Ampak okusna in odlična hrana odtehta nevšečnosti s 

strani »kantinske policistke«. 

Dober tek! 

 

 

 

 



 

Slastne znamenitosti Belgije 

      belgijska čokolada 

   belgijski pomfri v goveji masti 

   belgijski vaflji   



                   belgijsko pivo 

Tik pred odhodom smo še zadnjič posedeli pred našim 

»hostlom« in cerkvijo. 

Optimistični, da bo pot domov »krajša« kot je bila pot v 

Bruselj, smo se vkrcali na avtobus in prepustili našima 

šoferjema. 

 

 

Pot pa je trajala, trajala, trajala ... 



 

A čisto vsi smo se varno vrnili v Slovenijo, članico 

Evropske unije. 

 


